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ACTA DE REUNIÓ de Comitè de Seguretat i Salut (Sessió Extraordinària) 
Sessió  

 

Data: 28 de juliol de 2021 

Hora: 11:00 h. 

Hora d’inici: 11:00 h. 

Lloc: Programari Teams.  

Correspon a la reunió del 2n 

trimestre de 2021 

 

 

 Membres que assisteixen: 

Per la part institucional, 

⎯ Vendrell Roca, Josep – President del CSS 

⎯ André Vázquez, Joan Manuel – Cap del SAS 

⎯ Barragán Leiva, Anna – Adm. de Ciències i Biociències 

⎯ Boldú Bochaca, Josep – Cap Unitat de la DAiL. 

⎯ Escriche Martínez, Luís – Docent àmbit Ciències 

⎯ Fernández de Bobadilla, Manel – Dir. de Seguretat i Vig. 

⎯ Martínez Flores, Iván – Vicegerent de Recerca 

⎯ Navarro Villanueva, M. Carmen – Docent àmbit CCSS 

 

Secretària del CSS,  

⎯ Peregrina Pedrola, Montserrat – Secretària del CSS.  

⎯ Violeta Labrador, Marta – Secretària administrativa 

 

Delegats i delegades de prevenció, 

⎯ Alós García, Esther – Delegada de Prevenció CEPAS-L 

⎯ Blanco Romero, Asunción – Delegat de Prevenció JPDI-F 

⎯ Morist Yagüe, Ana María – Delegada de Prevenció CEPAS-L 

⎯ Palomo Peiró, M. Jesús – Delegada de Prevenció JPDI-F 

⎯ Pla Soler, Reyes – Delegada de Prevenció JPDI-F 

⎯ Ramos Campos, David - Delegat de prevenció JPAS-F  

 

Altres persones que assisteixen, 

⎯ Asensio Sosa, Ernesto – Delegat sindical CCOO 

⎯ Calero Garnica, Sebastià – Tècnic de Bioseguretat 

⎯ Castaños Moreno, Ernesto – President JPAS-F 

⎯ Fernández Gimeno, Ester – Presidenta JPDI-F 

⎯ Gassiot Pintori, Jordi – Delegat sindical CAU 

⎯ Márquez Martínez, Mercedes – Delegada sindical CGT 

⎯ Morente Valero, Francisco – Vr. De Personal Acadèmic  

⎯ Moric Kinkel, Edin - Metge de l’SPA 

⎯ Pino Santiago, Manuel del – Cap de l’SP 

⎯ Sánchez Solbes, David – President del CE PAS-L 

⎯ Tintoré Balasch, Jaume - Gerent 

⎯ Utset Badiella, Berta – Tècnica de l’SPA 

 

S’excusen, 

⎯ Guerrero Rebollo, Fernando – Vicegerent de Persones 

⎯ Martín Pascual, M. Carmen – Delegada de Prevenció JPAS-F 

 

 

No assisteixen, 

------- 

Ordre del dia:  

1. Actualització del Pla de contingència de la UAB 

2. Torn obert de paraules 

Documentació lliurada 

⎯ Pla sectorial d’universitats (format electrònic). 

⎯ Actualització del pla de contingència modificat 23072021 (format electrònic). 
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Desenvolupament de la sessió 

1. Actualització del Pla de contingència de la UAB 

El president explica que el 21 de juliol es va aprovar el pla sectorial 
d’universitats pel comitè tècnic del PROCICAT i es va rebre el 23 de juliol. Es 
va revisar durant el cap de setmana i es va enviar el 26 de juliol, d’aquí que 

s’ajornés el CSS extraordinari. 
 

Pren la paraula el gerent qui explica que s’emmarca dintre les reunions de 
l’any passat com els altres plans de contingència i, per això, s’ha convocat 
les presidències de juntes i comitès i a ell mateix. 

 
Es presenten dades de com ha afectat l’evolució de la pandèmia en la 

presencialitat. A la UAB els contagis sempre han estat per sota dels contagis 
a Catalunya. És un entorn més segur que la resta d’entorns. 

 

2. Torn obert de paraules 

Es recull a continuació de manera resumida les intervencions de diverses 
persones membres del CSS o assistents a la reunió: 

 
La presidenta de la Junta de PDI-F dona les gràcies per compartir les dades i 
diu que tots volem el retorn a la normalitat amb les màximes garanties. 

Pregunta si seria possible promoure la vacunació. Si augmentem la 
presencialitat i utilitzem els transports públics amb més capacitat, generant 

situacions de més possibles contagis, caldria prendre més mesures 
preventives. 
 

La part sindical: No ha tingut temps de mirar-ho bé. Inquietud pel tema de 
transport i de les pràctiques: es garantirà distància mínima? Es revisarà al 

setembre d’acord amb la progressió de la onada? 
 
Es vol saber qui ha redactat el pla sectorial d’universitats i si està aprovat pel 

PROCICAT. En base a què es passa del 50 al 70%. Opina que es tracta d’una 
relaxació de l’anterior pla i que les mesures no estan detallades. 

 
Sobre la previsió del 70% de presencialitat: prioritza la distància o prioritza 

el 70% d’ocupació? L’any passat es va establir un metre que va resultar ser 
de 40 cm. El règim de presencialitat passa per sobre de la seguretat i la salut 
de les persones. 

 
Sobre el punt 6.5.2. (Normativa de ventilació) es pregunta quins sistemes de 

climatització i quines inversions s’han fet..  
Sobre el punt 8.1. Quines mesures de control es posaran a les entrades i 
sortides a les aules?  

 
Es comenta que és un Pla contingència poc ambiciós sense mesures 

organitzatives, sense grups bombolla., que no dona instruccions clares. No 
reflecteix l’experiència i no es potencia la vacunació ni els cribratges massius. 
I es fan unes preguntes: Què passa en l’àmbit docent? Què passa si una 

classe s’ha de confinar? Quines eines tindrà el personal docent que s’hagi de 
confinar?  El punt 6.1., mesures de protecció individual, només parla de 

mascaretes. No parla d’FFP2 que sí son EPI i que se li donen als vulnerables 
fins ara. 
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La presidència de la Junta de PAS-F planteja distància i mesures 
organitzatives que no es detallen. 

 
La part social comenta que es va a mínims quan estem escoltant que 
necessitem 3a dosi, que la previsió per a la tardor és difosa i que hi ha un 

optimisme desmesurat en el pla de contingència. No estan d’acord en aprovar 
una actualització del Pla de Contingència amb un horitzó incert de l’evolució 

de la pandèmia del setembre.  
 
La part social diu que PROCICAT parla de promoció de la salut, prevenció i 

suport emocional i no s’ha inclòs en el pla nostre. Cal una revisió de les  
persones catalogades com a sensibles, deixant de banda les persones que es 

volen vacunar i que no es volen vacunar i actualitzar la fitxa informativa. Els 
casos sospitosos per COVID, han canviat i no està recollit en el pla de 
contingència. Consideren el pla molt justet i agosarat que s’apliqui al 

setembre.  
 

Es comenta el dubte que la pandèmia evolucioni cap a una situació més greu 
i que tothom té moltes ganes de tornar a la normalitat, de poder tenir 
contacte i fer la docència directament. Calen ràpides respostes  i reaccions 

ràpides segons evolucioni la pandèmia. S’ha fet molt esforç per continuar 
amb l’activitat. Tenim una previsió de mínims però ja tenim moltes coses 

fetes. També es recorda que la vacunació no es pot forçar.  

La part institucional. No estem davant del primer pla de contingència. Tenim 
moltes eines i experiència, tècnics de prevenció i un servei assistencial de 

salut a disposició. Els protocols i les fitxes que contemplen tots els casos 
possibles relacionats amb la COVID estan actualitzats 

 
Respon el president a les qüestions plantejades:  

 
Tenim una bona experiència del temps que ja hem passat i ja sabem què fer 
i com actuar en aquestes circumstàncies. Les dades agrupades ens indiquen 

que els contagis han esdevingut sempre o gairebé sempre fora de la UAB. 
Tenim en compte la voluntat de tornar de tothom; som una universitat 

presencial.  
 
Les persones de 18 a 29 està previst que estiguin vacunades a primers de 

setembre, quan es començarà el col·lectiu de 12 a 16 anys. 
 

Demà es farà pública una carta del rector. En transport públic no tenim massa 
influència com a universitat. No tenim dades de transport públic i contagis. 
Podem insistir, però, en mantenir o incrementar mesures de seguretat.  

 
No hi haurà variacions amb relació a aquest any en les pràctiques i exàmens, 

on ja s’han preservat les mesures de seguretat. No hi ha hagut, 
afortunadament, un nombre detectable de contagis interns. 
 

El president vol fer una consideració prèvia respecte l’escrit de la secció 
sindical CAU en el que expressava crítiques dient que no respectem els 

terminis. S’ha enviat el document amb 120 hores d’antelació, per damunt de 
les 72 que diu el reglament.  
 

Estem en contacte amb Josep Riba, del Consell interuniversitari de Catalunya, 
responsable del Pla sectorial i amb Cat Salut, als quals es demanarà, 
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respectivament, que revisin les instruccions sobre distància interpersonal a 
les aules docent i la inclusió del 70% de presencialitat a les resolucions 

emeses a partir del mes de setembre 
 
Sobre les mesures de protecció: fitxes, mans, mascareta i distància, descrites 

al punt 6: acomplirem les normatives que surtin publicades al DOGC. 
L’aforament es farà servir com a mesura en les classes, mentre que les 

persones que treballen es estàtic en altres espais es troben a distància de 
metre i mig.  
 

Comenta que no és admissible que s’afirmi que la UAB prioritza altres 
consideracions per sobre de la salut i la seguretat de les persones. 

 
S’ha adequat totes les instal·lacions revisades i es mantindrà la ventilació 
amb portes i finestres obertes. La DAiL ha comprat 10 aparells portàtils de 

mesures de CO2 als espais i es demanarà una resposta tècnica per part de la 
DAiL.  

 
Respecte a l’aprovació d’aquesta actualització, remarca que és presentada 
aquí i que s’haurà d’aprovar posteriorment a CdG. Es tracta d’una 

actualització del que ja teníem i que hi hem incorporat el que hem anat 
aprenent i s’havia de reflectir.  

 
Respecte al retorn gradual a la normalitat per part del PAS comenta que a 
partir del 7 de setembre hi haurà canvis sense retornar als 5 dies presencials 

de cop. La nova instrucció es farà pública a partir del 13 de setembre i es 
produirà una transició gradual des del treball a distància al teletreball, amb 

el que encara estarem un temps en situacions parcialment excepcionals.  
 

Qualsevol qüestió que millori el pla de contingència serà molt benvingut.  
El rector està negociant amb el departament de salut per tal que la UAB pugui 
actuar, al setembre, com un centre de vacunació.  

 
El president respon que el punt 6.7 potser és massa genèric respecte a les 

malalties mentals i el suport emocional i es treballarà en possibles millores.  
 
No sabem si el document és agosarat o conservador i es veurà en funció de 

l’evolució de la pandèmia. Però serem ràpids en la resposta, si cal adaptar-
nos a situacions canviants. Les fitxes estan actualitzades.  

 
El gerent afirma que la normativa aplicable serà la que digui el departament 
de salut. S’adoptaran mesures per a la incorporació progressiva en els centres 

de treball. Aquesta, insisteix, és una actualització del pla.  
 

S’obre un segon torn de paraules. 
 
Part sindical CGT. Li sembla escandalós que es redueixi la distància de 

seguretat. Reclama el repartiment de mascaretes FFP2 quan no es pugui 
assegurar a 1 metre de distància. Denuncia que Salut parla d’un 50% i la UAB 

estableix el 70% de presencialitat. 
 
La part social pregunta si les altres universitats han demanat ser centres 

vacunals. Potser es podria optar per autobusos per vacunar. Demana 
campanya de vacunació, cartells i publicitat sobre la vacunació. També es 
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demana com comencem al setembre com comencem. L’actualització del 
protocol fins quan és? 

 
Part sindical CAU. Coincideix amb CGT pel que fa a la distància de seguretat 
i la presencialitat a les aules. Afirma que el document és trampós en si mateix 

i genera una situació en la que no hi ha sortida. No hi està gens d’acord. Punt 
més gran de discrepància del document. Vol rebre resposta per escrit. 

 
Respon el president: No farem res que no permeti salut i seguirem les seves 
indicacions. El 50% de presencialitat és el que és vigent ara i no es canviarà 

durant l’estiu; tanmateix, se’ns ha comunicat que es farà efectiu el canvi al 
70% a inicis de setembre. Seguirem, per tant, les indicacions de CatSalut. 

Insisteix en que no es prioritza res per sobre de la seguretat i la salut. 
 
La possibilitat de ser un centre vacunal és compartit per totes les universitats 

catalanes. S’estudiaran accions com posar baners o cartells informatius. 
 

S’aixeca la sessió a les 12:30 hores, de la qual, jo, com a secretaria, estenc 
aquesta acta.  

La secretària     Vist i plau 

       El President  
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